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Vil du deltage i debatten?

Send dit læserbrev til furesoe@sn.dk 

 Obs: Deadline er fredag klokken 10

6. SEPTEMBER 2023

Sussy Hasle-Hansen (S), byråds-
medlem, Muhammed Bektas (S), 
skoleudvalgsformand og Bettina 
Ugelvig (S), viceborgmester

DEBAT For et par år siden 
besluttede byrådet, at indsko-
lingen i Jonstrup skulle udvi-
des til 3. klasse. Det er blevet 
en rigtig god løsning, ved vi 
fra forældre, lærere og pæda-
goger.

Omvendt er det også klart, 
at der er for lidt plads til 
undervisning, lærerfacilite-
ter og fritidsaktiviteter. Derfor 
har Socialdemokratiet i bud-
getforhandlinger lagt vægt 
på, at vi i 2024 finder penge til 
at forbedre rammerne, skaffe 
mere plads og også forberede 
en permanent løsning for ind-
skolingen i Jonstrup.

Vi ser frem til en god snak 
med skolebestyrelsen, Egesko-
len, Jonstrup 89 og andre om, 
hvad vi kan gøre både her på 
den korte bane og på lidt læn-

gere sigt i forhold til en perma-
nent løsning.

I Socialdemokratiet er vi 
meget optagede af, at Jonstrup 
også er andet end skole. Det 
bør vi tage højde for.

Der er fællesskaber om 
petanque, der er spejdere, der 
er et velfungerende 10. klasse-
scenter, der er Jonstruphus, der 
spilles fodbold. Mange aktivi-
teter er placeret der ved rund-
kørslen i Jonstrup, og der er 
mange hensyn at tage.

Derfor skal vi være sikre på, 
at vi, når det gælder den per-
manente løsning, vælger den 
rigtige model og sikrer den 
rette involvering og det rette 
samarbejde. Det kræver, at vi 
løfter blikket fra skolen og ser 
os omkring i byen.

Jonstrupvang, der huser 
borgere med fysiske handi-
cap, forventes at gå i gang 
med at opføre nye tidssvaren-
de boliger - de vil gerne sam-
arbejde med lokalsamfundet. 

Så måske der ligger en løsning 
der ift. areal og faciliteter, som 
kan bruges til skolen i forbin-
delse med idræt.

Egeskolen har en stor kan-
tine, som måske kan bruges i 
skolen.

Furesø Museum har arkiv, 
som måske kan flyttes et andet 
sted hen.

Et botilbud i den såkald-
te portnerbolig er rykket ud 
og kan måske inddrages i den 
samlede plan.

Der er mange afhængighe-
der, nogle usikkerheder og hel-
digvis også muligheder, så det 
er vigtigt at få dem til at spille 
sammen.

Og sidst men ikke mindst 
har vi også et hensyn at tage 
til kommunens samlede øko-
nomi, der lige som alle andre 
kommuners økonomi er pres-
set i disse år. Vi skal lave en løs-
ning, som fortsat sikrer midler 
til at drive gode skoler og have 
en god service i hele Furesø.

Nye penge til indskolingen  
i Jonstrup i 2024-budgettet


